
Afd. 12 Kildehøjen 

Referat afd.best.møde 07.03.24 

Ingen afbud  

Referat:Anne Sofie  

 

1. Der har været en forespørgsel, om der kan sættes folie på vinduer i vaskeriet. En beboer 

føler sig generet af, at man kan kigge direkte ind i lejligheden. Bestyrelsen har godkendt.  

2. Freddy overtager pasning af blomsterkummer ved gård 10. 

3. Projekt plantning af forårsløgblomster udsættes til efteråret.  

4. Ny kontaktperson til Derran, vores rengøringsmand, bliver Simon. 

5. Ny passer af gæsteværelset bliver Tobias nr. 84. 

Der er blevet klaget over støj fra gæsteværelset. Fremover skal der være ro kl 21. 

6. D. 20/3 bliver der afholdt temadag for medlemmer af afdelingsbestyrelsen.  

7. D. 13/4 er der FAB møde, Kurt og evt Christine deltager.  

8. D. 17/4 er der formandsmøde  

9. Status på tagudskiftning. Arbejdet er pt i udbud. Vi forventer at arbejdet kan begynde 

umiddelbart efter 25/3. 

10. Status på fliser. Arbejdet forventes afsluttet sidst i marts. Vi holder "rejsegilde" 19/3. 

11. Udfordringer omkring elforsyning, internet, tv. Pga vand I jorden omkring hovedkablet, kan 

man for nuværende ikke søge efter fejl. Der er blevet lavet en midlertidig løsning, indtil da må 

vi afvente. Men det løses på et tidspunkt. Det kunne være ønskeligt, at vi får vores eget 

elsystem, så vi ikke er afhængige af Vejlby Vænge.  

12. Eske har undersøgt en masse omkring ladestandere. Det vil blive fremlagt på det 

ekstraordinære afdelingsmøde. Vi forlanger, at kontrakten med Clever bliver vurderet af en 

advokat.  

13. Eske har ligeledes undersøgt mulighederne for affaldsøer. Disse bliver også fremlagt på 

ekstraordinært afdelingsmøde. 

14. En beboer har henvendt sig vedr. etablering af handicap p plads ud for gård 9, da der er 

langt op til den nuværende ved vuggestuen. Bestyrelsen er enig og beder hende om at lave et 

forslag til det ordinære afdelingsmøde i september, da det skal afgøres af beboerne.  

15. Simon har lavet status på vaskemaskinerne. De kan alle undtagen nr 8 holde nogle år 

endnu. Så vi ser tiden an.  

16. Der er blevet klaget over rengøringen i fælleshuset. Fremover skal man vaske gulvet efter 

brug.  

 

Husk tilmelding til Ovartaci museet, sidste frist er 13. marts. 

 

Næste møde 04.04.24 
 


